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Abstract (en)
The plug connector (11) has housing (12) in which multiple metallic plug terminals (14a-14c) are provided. Multiple contact feet (16) are projected
from bottom of the housing to make electrical contact and mechanically fix the connector to a support of an electrically connected heating device.
One contact foot is provided with U-shaped contact foot provided with upper leg (19) and lower leg (20). The upper leg is merged with recess portion
(23), and lower leg is provided on the housing. The height of the recess portion is between 50-150% of height of contact foot. An independent claim
is included for a plug connector device.

Abstract (de)
Ein Steckverbinder (11) weist ein Gehäuse (12) und mehrere metallische Steckanschlüsse (14a-14c) darin auf samt mehreren Kontaktfüßen
(16a-16f), die an der Unterseite des Gehäuses von diesem abstehen zur elektrischen Kontaktierung und mechanischen Befestigung an einem
Träger einer mit dem Steckverbinder elektrisch angeschlossenen Heizvorrichtung. Ein Kontaktfuß weist ein U-förmiges Fußende (18) mit zwei
Schenkeln (19, 20) und einer Aussparung (23) dazwischen auf, wobei ein oberer Schenkel (19) in den Kontaktfuß (16) übergeht und ein unterer
Schenkel (20) an der von dem Gehäuse (12) weg weisenden Seite vorgesehen ist.
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